
Goedendag raadsleden, 
Iedereen de beste wensen voor 2025 allereerst.  
 
Mijn vraag: 
Zijn jullie al bezig geweest met het vraagstuk van wel of niet een vuurwerk verbod? 
 
Het zou mooi zijn als jullie/wij eindelijk met zijn allen gaan afspreken dat er een einde komt aan 
vuurwerk in Bunnik/Werkhoven/Odijk. 
 
In Utrecht waar ik eerst woonde was het vuurwerkverbod dit jaar eindelijk zo ver.  
Al heb ik niet de indruk dat het gelijk een stuk rustiger en veiliger was daar.  
Maar een vuurwerkverbod is denk ik een proces van de lange adem (dit zei volgens mij de burgemeester 
van Alkmaar). Langzaamaan wennen mensen er aan en zal er minder en minder vuurwerk aangeschaft 
worden. Hopelijk.  
  
Hier werd er al meerdere dagen voor oudjaar met vuurwerk geknald. Met als toppunt vreselijk harde 
zware knallen die zeer regelmatig te horen waren (misschien zwaar vuurwerk? Karbiet? In tunnels?) 
Mensen schrikken, maar vooral vogels buiten en huisdieren schrikken. Het is slecht voor het milieu. Én 
het is gevaarlijk hebben we ook deze jaarwisseling gemerkt.  
  
Ook deze nieuwjaarsdag lees je weer over hulpverleners die aangevallen zijn met vuurwerk. Jongeren die 
overlijden.  
 
Goed, dit weten jullie zelf ook natuurlijk.  
Graag wil ik met deze mail jullie aandacht er (nogmaals) op vestigen. Heel veel mensen zijn het inmiddels 
beu. 
Laat deze kwelling voor dieren/vogels en het milieu maar eens stoppen. 
Het zou fantastisch zijn als er een landelijk vuurwerkverbod komt, maar die kans is met de huidige 
regering niet zo groot.  
Het zou mooi zijn als gemeente Bunnik een voorloper zou worden hier in.  
  
Misschien willen jullie deze link eens lezen. Er is onderzoek gedaan naar het gedrag van vogels tijdens de 
jaarwisseling: 
  
https://www.animalstoday.nl/negatieve-impact-vuurwerk-vogels/ 
  
Ik heb ook gelezen dat er veel vogels en andere dieren de dood vinden in de nieuwjaarsnacht. Door 
gewichtsverlies door de stress en ook door doodsangst wat een hartstilstand kan opleveren.  
Bij mijn ouders in de tuin vonden ze op 1 januari vorig jaar een dode uil. Hij is onderzocht door experts. 
De uil had geen verwondingen, was nergens tegenaan gevlogen etc. De conclusie was dat hij gestorven is 
door vuurwerk stress.  
Triest toch, dit soort gebeurtenissen. 
 
Ik ben niet op de hoogte van de vuurwerk ontwikkelingen/mening in de gemeente Bunnik van afgelopen 
jaren, maar ik hoop echt dat er in de raad gewerkt gaat worden om consumenten vuurwerk definitief te 
stoppen. 
  
Hartelijk dank voor uw aandacht en voor uw reactie. 
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